

SINGAPORE CHINESE ORCHESTRA

新加坡華樂團



「新加坡華樂團活用一系列令人大開眼界的中樂樂器，製造出動人而神似的聲音：上一分鐘群鳥飛翔，下一分鐘江水奔流。」
 'Singapore Chinese Orchestra recalls a flock of birds one minute and a torrent of flowing water the next, an evocative onomatopoeia produced from an astonishing array of Chinese instruments.' 《衛報》The Guardian



音樂總監 / 指揮
 Music Director / Conductor
葉聰 Tsung Yeh

18^{十月} 2015

星期日 Sun 8pm

香港文化中心音樂廳

Concert Hall, Hong Kong Cultural Centre

\$450 \$360 \$280 \$200

www.lcsd.gov.hk/cp



女高音 Soprano
吳碧霞 Wu Bixia



男高音 Tenor
莫華倫 Warren Mok



胡琴 Huqin
李寶順 Li Baoshun

大合奏《旱天雷》
 Orchestra: *Thunder in a Drought*

趙東升編
 Arr. Zhao Dongsheng

大合奏《牌友》
 Orchestra: *Mahjong Kakis*

沃森曲
 Eric Watson

胡琴與樂隊《火祭》
 Huqin and Orchestra: *Fire Ritual*

譚盾曲
 Tan Dun

大合奏《捕風掠影II—刺的回味》之〈紅毛丹〉
 Orchestra: *Ispirazione II - Rambutan*

江賜良曲
 Simon Kong Su-leong

交響詩《馬可波羅與卜魯罕公主》選段
 Symphonic Poem: *Selections from Marco Polo and Princess Blue*

劉濶曲、王乙宴詞
 Liu Yuan, Lyrics by Wang Yiyan

合唱團 Chorus
 香港歌劇院合唱團及香港歌劇院兒童合唱團
 Opera Hong Kong Chorus and Opera Hong Kong Children Chorus

門票於**8月12日**起在各城市售票網售票處、網上、流動購票應用程式及信用卡電話購票熱線發售。
 Tickets available from **12 August** onwards at all URBTX outlets, on Internet, by Mobile Ticketing App and Credit Card Telephone Booking.

有關節目、各種購票優惠、音樂會前講座及大師班詳情，請參閱節目單張或瀏覽康文署文化節目組網頁。
 For details of programme, various discount schemes, pre-concert talk and masterclass, please refer to the programme leaflet or visit our website.

演出約長兩小時，包括中場休息二十分鐘。觀眾務請準時入場，遲到者須待中場休息或節目適當時候方可進場。如遇特殊情况，主辦機構保留更換節目及表演者的權利。
 Running time of this performance is about 2 hours with an intermission of 20 minutes. Audience is strongly advised to arrive punctually. No latecomers will be admitted until the interval or a suitable break in the programme.
 The presenter reserves the right to change the programme and substitute artists should unavoidable circumstances make it necessary.

節目查詢 Programme Enquiries: 2268 7321 票務查詢 Ticketing Enquiries: 3761 6661
 信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking: 2111 5999 網上購票 Internet Booking: www.urbtix.hk



新加坡華樂團訪港演出2015贊助
 SCO Hong Kong Concert Tour 2015 sponsored by



新加坡華樂團另一節目
 Another programme by the
 Singapore Chinese Orchestra

